



PRAYER LIST



NOV

- [9 - 12] LEADERS' PLANNING CAMP II
- [17] COMMUNITY SUNDAY
- [20] HEALING SERVICE

DEC

- [3 - 6] CHILDREN CAMP
- [11 - 14] TEENS FOR CHRIST CAMP
- [16 - 19] YOUNG ADULTS CAMP
- [21] HOKKIEN CHRISTMAS OUTREACH
- [22] CANTONESE CHRISTMAS OUTREACH
- [25] ENG/MAND CHRISTMAS OUTREACH
- [31] COWORKERS' NIGHT
- WATCHNIGHT PRAYER

NOVEMBER

LEADERS PLANNING CAMP

- Safe travel for everyone going overseas for the planning meeting.
- Holy Spirit to bind everyone to plan in unity and working together.
- All services and ministries to seek to work in synergy even if it seems inconvenient.

HEALING SERVICE

- Miracles and healing to bring people who come to turn to Jesus.
- Holy Spirit to refresh all who serve in Healing Service and bless the testimonies and sharing.



DECEMBER

CHILDREN CAMP

- Pray for every child to encounter God and have a great time at camp.
- Ask for God to provide manpower who will also experience Him through their service.
- May the Camp Committee and Speaker follow the Holy Spirit's guidance.
- Pray for peace and safety for all at the camp.

TEENS FOR CHRIST CAMP

- Pray that each teen will open their hearts to God's work.
- Pray that each teen will align their lives with His will.
- May everyone at camp receive visions, dreams, and be filled with the Holy Spirit.

YOUNG ADULTS CAMP

- Every Young Adult will have an encounter with God that will transform their lives
- God's Will be done through this camp
- The Camp Committee, Speakers, Worship Leaders and all coworkers who are serving in this camp will be filled with the Holy Spirit and flow with Him

NEVER STOP PRAYING. BE THANKFUL IN ALL CIRCUMSTANCES, FOR THIS IS GOD'S WILL FOR YOU WHO BELONG TO CHRIST JESUS.

1 THESSALONIAN 5:17

ALL OUR CHRISTMAS OUTREACHES

- **All COS members are encouraged to pray for and actively invite non-Christians to attend the outreach events. Those invited will come, hear the gospel, and respond in faith!**
- **There will be an organised system to register newcomers, record decisions for Christ, and ensure a smooth process for following up with each attendee.**
- **Everyone who hears the message will be deeply touched and empowered to surrender their lives to God. The seed of the Word will be planted and take root in the hearts of all who listen.**
- **Let us prioritise the follow-up with newcomers and guests, recognising it as even more important than the outreach itself.**



祷告事项



It's Harvest Time

庄稼熟了 *Let's Go!* 同去收割!

Catch the Vision, Stand in the Gap, Make a Difference
领受异象，堵住破口，带来改变

十一月

领袖策划营

- 每一位出国参与策划的领袖在路上的平安
- 圣灵带领每个人以合一的心共同策划，彼此配搭
- 各聚会和事工即使在看似不方便的情况下也要竭力共同事奉

十一月

- [9-12]** 领袖策划营 II
- [17]** 社区主日
- [20]** 医治祷告会

十二月

- [3-6]** 儿童营
- [11-14]** 基督少年营
- [16-19]** 职青营
- [21]** 福建圣诞布道会
- [22]** 广东圣诞布道会
- [25]** 中/英 圣诞布道会
- [31]** 同工之夜
- [31]** 守望祷告

医治祷告会

- 每一位前来的都将见证神迹奇事的发生而归向耶稣。
- 圣灵更新每一位服事者并膏抹作见证和讲员的口。



十二月

儿童营

- 每一位儿童都经历神并享受营会的时光。
- 神供应人手而他们在整个过程中将经历神。
- 筹委会和讲员都将跟随圣灵的带领。
- 参与营会的每一个人都平平安安。

基督少年营

- 每一位基督少年都将敞开他们的心让神运行。
- 少年人将他们的生命与神对齐，活出神的旨意。
- 每位在营会的人都将看见异象并做异梦且被圣灵充满。

职青营

- 每一位职青将经历神并且生命被改变
- 神的旨意在这营会得以成就
- 营会委员会，讲员，领诗和所有在营会服事的同工都被圣灵充满并与顺服祂的带领

**不住地祷告，凡事谢恩，
因为这是神在基督耶稣里向你们所定的旨意。**

帖撒罗尼迦前书 五 17

教会所有的圣诞布道会

- 每一位新加坡教会的会友都将积极地邀请非基督徒参加各圣诞布道会，受邀的人都会出席，听闻福音并信主得救！
- 设立一个完善的体系来为新人登记，记录决志者并有一个无隙的跟进过程来照顾到每一位新人。
- 听闻福音的人都被感动并地将生命献给神。圣经的种子将在听道者的心中茁壮成长。
- 我们将把会后的跟进视为比布道会更为重要。